
 

Årsrapport for elevrådet år: 2024/25 
 

Styreverv 
Elevrådsledereder  
Nestleder  
Sekretær 
Rettighetsansvarlig  
EO-kontakt  
Styremedlem 
Styremedlem  
Styremedlem  
Styremedlem  
OD lederer  
 
 

Navn og klasse 
Davida Zion Nahimana, 2MDA 
Selin Karlsen Gunyuzlu, 3STE 
Ann Helen Aasen Stenberg, 2TLA  
Elbjørg Johanne Eriksen, 3STD 
Tony Le, 3 PGA 
Johnas Henriksen Fleischer, 2STC 
Levin Sherzad Resheed, 1STC 
Melisa Mustafa, 1HSB 
Isak Teigen 1ELC  
Eskil Saxebøl Hjemmen og Emil Martinsen 
Heien 
 
Verv 2024 2025.docx 

 
 
Pantekomite:  
 
 
Kantinekomite: 
 
 
Sosiale medierkomite: 
 
 
 
 
Aktivitet/kampanjekomiteen: 
 

Komitéer 
 
Johnas Henriksen Fleischer, 2STC 
Ivan Iwianosa Orobator, FO 
 
Victoria Heier, 1STD 
Fay Henriksen Næringsrud, 1STA 
 
Elim Dawit Kibreab, 3STD 
Nikola Monika Bednarz, 3STC 
Melisa Mustafa 
 Levin Sherzad Resheed 
 
Filip Igor Grzesinski, 2DEA 
Mikkel Rieira, 3STD 
Sarah Matoshi, 3STE 
Rakel Jahr Andersen Skui, 3 IDA  
Melisa Mustafa, 1HSB 
Levin Sherzad Resheed 1STC 
Jerusha Jeshaini Gunaseelan, 2BUA 
Ivan FO 
 
komiteer.docx 

 
Antall elevrådsmøter Hver tredje uke  

https://ostfoldfylke-my.sharepoint.com/:w:/r/personal/gurody_ofk_no/Documents/Dokumenter/Elevr%C3%A5d/Elevr%C3%A5d%202024/Verv%202024%202025.docx?d=w561024743e6043ad966ea7489baf26b8&csf=1&web=1&e=KCqaVP
https://ostfoldfylke-my.sharepoint.com/:w:/g/personal/gurody_ofk_no/EQn7xEjR1VZAvfCVA6incbMBaNB3N0513-BzHRoFo24vjQ?e=QE0b3B
https://ofk.no/handlers/bv.ashx/i2efbad8f-0495-43e1-8264-719b0647ded6/w1200/q135576/k081df5b82c8c/ostfold-fylkeskommune-logo.png


 
 
 
 
Antall styremøter + komiteer  
 
 
 
 

Hver tredje uke eller enhver uke  

  
Økonomi En oversikt over budsjett og regnskap 

EO SØKNAD 
Vi har det og har fikset det til neste året også. 
Blir sendt til neste leder og nestleder + 
økonomiansvarlig  
budsjett vår+ høst 2025.xlsx 

Arbeidet i elevrådet:  
Medvirkning for alle elever Hvordan har dere bidratt til at alle elever blir 

hørt på skolen? Hvordan sikrer dere 
kommunikasjon mellom klassene og 
elevrådet? 
 
Først å fremst har vi arbeidet for at «klassens 
time» skal bli gjennomført. Dette er en bra 
måte for at alle elever blir opplyst om 
arbeidet vi gjør, og ikke minst komme med sin 
mening.  
 
Åpent møte - grusbanen 
Innspill til skoleregler – russegenser. Samling 
i Sarpsborg som Johans var på 

Profilering av elevrådet  Hva har dere gjort for å synliggjøre elevrådet 
og hva dere gjør/har oppnådd?  
 På starten av skoleåret (Pangstart) reklamert 
Davida, Selin, Emil og Eskil om Elevrådet og 
OD-komiteen  
 
For det meste sosiale medier (les neste) Vi 
lage også plakater som var plassert rundt på 
skolen.  ps ble aldri hengt opp 
 

Bruk av hjemmeside/sosiale medier Har dere vært aktive på nett? Beskriv hvordan 
dere eventuelt har utnyttet de ulike digitale 
plattformene 
 
Vi har vært veldig aktive på nett. Vi lagde en 
sosiale medier komité som etter hvert fikk 
satt opp bruker på tiktok og insta. Det er på 

https://ostfoldfylke-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/davidan_ofk_no/Eea3WFRyLXlGt8Dg8lCbyp8BZdUnmDbtor4lyrU6pd79MA?e=WHkVgY


Instagram vi har hatt mest respons. Der har vi 
posta videoer og stories som folk fikk vite hva 
i elevrådet gjorde også reklamer til pant  

Prosjekter/aktiviteter Beskriv prosjektene/aktiviteter dere har 
organisert eller har vært en del av i løpet av 
året 
  
 
På slutten av oktober var det OD-dagen 2024 
gjennomført. Mange elever jobbet for årets 
sak, og for de som ikke hadde mulighet til å 
jobbe, ble det arrangert opplegg på skolen 
med undervisning om landet og servering av 
tradisjonell mat fra landet fokus var på – 
Guatemala  
Gratis mat 
 
I desember hadde vi en julepyntkonkurranse 
der vinnerklassen fikk pizza som premie.  
 Februar dro leder, en fra styre o gen fra 
elevrådet på framtidsmøte som er samling 
som er stiftet av kronprinsparet. Der var vi 
med 72 andre ungdommer rundt andre steder 
I Norge  
 
Mars var ekstra innholdsrik: To gutter fra 
elevrådet deltok på Elevtinget og 
representerte skolen vår på en flott måte.  
 
Ble valgt inn 4 personer: Kristiane Løken 
Svinningen 2STE, Tymoteusz Gladysz 1ELA, 
Emilie Kokai Malmberg 2STA og Gabriel 
Manzini Maack 2STD inn som valgkomiteen  
 
I uke 15 hadde vi gjennomførte også et 
vellykket kampanjeopplegg med 
basketballturnering, foredrag, påske egg jakt 
og utdeling av cookies for alle.  
 
 

Opplæring/kurs Har dere hatt kurs eller relevant opplæring i 
løpet av året? 
 
Vi har vært på sjøglimt, hvor hele elevrådet 
har lært om elevmedvirkning og om hvordan 
man utfører det.  
 



Davida, Selin, Johnas, Melisa og 
elevrådskontakten Guro dro på et møte i 
Sarpsborg der vi fikk lære hvordan å lage et 
bra elevråd på skolen  
 

Samarbeid med skoleledelse og 
elevrådskontakt 
 
 
 
 
 

Hvor ofte har dere hatt møter med 
skoleledelsen? Hvordan har dere 
samarbeidet med elevrådskontakt og 
skoleledelse? 
 
Vi har vært på leder møtet 3 ganger og blant 
annet jobbet med dem om resultatene fra 
elevundersøkelsen 
Elevrådskontakt har hatt god kontakt med 
ledelsen  
Vi hadde også mulighet å spørre om vi kunne 
komme på et møte og det fikk vi alltid lov til 

Kontakter Leder Davida Zion Nahimana, er i en teams 
gruppe med resten av elevrådslederne i 
Østfold fylket. Her har vi kunnet dele ideer og 
innspill, noe som har vært veldig nyttig. Dette 
har vi tenkt til å få videre ledere til å fortsette 
med  
  
 

Mediedekning Har dere vært i media i løpet av året?  
Legg ved link 
Vi har i noen sammenhenger vært i avisen og 
blitt intervjuet på smalnende sin tiktok bruker 
angående russetiden    
 
 

Hva har fungert godt i år? Det aller meste vi gjorde funka veldig bra.  
F.eks.  Basketball turneringen falt i smak hos 
mange elever og den store gymsalen var full 
av elever.  
Det har funka veldig bra som gratis cookies i 
kantina. 
Sosiale medier gikk veldig bra for oss. Det ble 
populært blant elevene på skolen. Men også 
andre skoler. 
Overnatting-seminaret vi hadde helt i starten 
av perioden ga oss en bra start på arbeider og 
gjorde det lett å kommunisere fra starten. 
Dette funka veldig godt.  
Omvisning for 9 klasse 
 



Hvilke utfordringer har dere møtt på? 
 
 
 

En utfordring vi hadde var når Kampanje uka 
skulle være siden det skulle egentlig være 
uke 14, men måtte endre til uke 15 siden 
noen elever var på utveksling (en av dem var 
Davida) så vi bestemt å flytte den uke 
 
 En annen utfordring vi hadde var når vi søkte 
penger til EO så fikk vi det egentlig ikke, siden 
det oppsto en feil, men den feilen fiksa vi og 
fikk de pengene vi søkte 
 

Tips Her kan dere legge inn tips og triks til neste 
års elevråd.  
 
Neste år kan elevrådet bli enda bedre ved å 
holde jevn aktivitet også i rolige måneder, og 
jobbe for å involvere flere elever i komiteer og 
aktiviteter. Det er også viktig å videreføre 
samarbeidet med skolens ledelse og andre 
elevråd i fylket – og ikke minst holde på det 
positive engasjementet vi har skapt! 
 
 

 

 


